
7 月 9、10 日粵語彌撒中 

請宣讀員宣讀 

堂區本週有以下事項報告 

 

彌撒前： 

1.  凡升讀二年級的學生現可準備參加初領聖體、告解班。而升讀七、

八年級的學生現可登記參加堅振聖事班，詳情請瀏覽堂區網頁或前往

堂區辦事處索取報名須知。初領聖體、告解班報名截止日期為 10 月 10
日；堅振班報名截止日期為 9 月 30 日。 

 
2.  本堂將於 7 月 30 日舉辦譚傑志神父藝術靈修講座 ──「天地人

和」。譚神父將分享「人」 與「天」及「地」的應有關係，而達至和

諧境界。講座將分粵語及英語舉行。粵語講座在早上 10 時開始，而英

語講座則在下午 2 時舉行。詳情請參閱大堂海報。 
 

3. 哥倫布騎士會為 Good Shepherd 籌集愛心雞飯。本月第四主日 (7 月

23 及 24 日) 彌撒後在大堂特設攤位派發空盒，並於第五主日 (7 月 30
及 31 日) 收集愛心雞飯盒，請教友鼎力支持。  
 
4.  為了保障大家的健康與安全，同時為抑制新冠病毒的傳播，教友進

入聖堂範圍時，請戴上口罩、量體溫、用消毒液搓手。如您或家人身

體不適，請暫時不要來教堂。多謝合作！ 
 
 
 

 

 

其他有關活動及消息，請瀏覽堂區網頁。 
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Announcements for Jul.10, 2022 
2:00 pm English Mass 

Before Mass: 
 
1.  Registrations for Grade 2 students who wish to attend the First 
Communion & First Reconciliation Class and Grades 7 & 8 students 
who wish to attend the Confirmation Class are now open.  Please visit 
the parish website or office for instructions, syllabus, and registration 
form.  Last date to register for First Communion Class is Monday, 
October 10 and last date to register for Confirmation Class is Friday, 
September 30.      
 
2.  Knights of Columbus will be collecting chicken rice for Good 
Shepherd. Empty boxes will be distributed after masses on the 4th 
Sunday of this month, July 23 & 24 and the chicken rice boxes will be 
collected on July 30 & 31.  Your support is greatly appreciated. 
 
3.  In order to protect your health and safety as well as those of the 
others, you are required to wear masks, measure temperature and to 
clean hands with sanitizer before entering the church.  Please stay 
home if you or your family members are feeling unwell.  Thank you for 
your cooperation! 
 
 
 
  

For more news & information,  
please visit the Parish website. 

 
 


